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ROM.0012.2024.II 

Projekt protokołu nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

z dnia 11 czerwca 2024 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: członkowie Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych - lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, a lista obecności 

gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i powitanie zebranych. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Przyjęcie protokołu nr 1/2024 Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

z dnia 04.06.2024 r. 

5. Informacja z realizacji wniosków. 

6. Omówienie projektu planu pracy nowopowstałej komisji. 

7. Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy Kaliska. 

8. Omówienie spraw bieżących. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława 

Babińska o godz. 14:00  otworzyła posiedzenie po czym powitała zebranych uczestników 

spotkania. 

 

Ad. 2  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława 

Babińska stwierdziła, iż na Sali jest 7 członków komisji co pozawala na prawomocne 

podejmowanie opinii. 

 

Ad. 3  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława 

Babińska przystąpiła do punktu: Przedstawienie i przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przedstawiła proponowany porządek posiedzenia po czym poddała go pod 

głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Komisja Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych w 

obecności 7 radnych 7 głosami „za” zatwierdziła porządek posiedzenia. 
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Ad. 4  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława 

Babińska przystąpiła do punktu: Przyjęcie protokołu nr 1/2024 Komisji Budżetu, Edukacji, 

Kultury i Spraw Społecznych z dnia 04.06.2024 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska poinformowała, że nie naniosła poprawek i zaakceptowała projekt 

protokołu nr 1/2024 Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych z  dnia 04 

czerwca 2024 r. 

 

W wyniku głosowania Komisja Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych w 

obecności 7 radnych zaakceptowała 7 głosami „za” protokół nr 1/2024 Komisji Budżetu, 

Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych z  dnia 04 czerwca 2024 r. 

 

Ad. 5 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława 

Babińska przystąpiła do punktu: Informacja z realizacji wniosków. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska odczytała informację z realizacji wniosków.  

 

Nie wniesiono uwag do informacji z realizacji wniosków. 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława 

Babińska przystąpiła do punktu: Omówienie planu pracy nowopowstałej komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

Wiesława Babińska przedstawiła członkom komisji swój plan pracy. 

 

 Radny Gminy Kaliska Piotr Cywiński zaproponował, aby plan pracy wykonać w 

formie tabeli w ramach czasowych, gdyż jest to ułatwienie. 

 

 Radny Gminy Kaliska Kazimierz Głodek przekazał, że nie ma uwag do 

przedstawionego planu pracy przez Przewodniczącą Komisji. 

 

 Zastępca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Zbigniew 

Malinowski proponuje przyjąć proponowany plan pracy w formie pisemnej, gdyż 

Przewodnicząca ma obowiązek poinformować komisję 5 dni przed planowanym spotkaniem i 

w porządku będzie napisane co będziemy realizować. Następnie dodał, że plan może w każdej 

chwili ewaluować. Dodał również, że nie ma nic przeciwko planowi pracy w ramach 

czasowych. 

 

 Radna Gminy Kaliska Ilona Guzińska zwróciła uwagę, iż plan miesięczny jest 

bardziej przejrzysty. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Zbigniew Szarafin poinformował, że 

koncepcją planu pracy jest jednakowe z  planem pracy rady. Dodał, iż plan miesięczny można 
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realizować od nowego roku, a w tym roku po prostu realizować planem pisemnym 

przedstawionym przez Przewodniczącą Komisji. 

 

 Zastępca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Zbigniew 

Malinowski zgłosił wniosek formalny w sprawie wypracowania planu pracy przedstawionego 

przez Przewodniczącą Komisji. 

 

 W wyniku głosowania formalnego wniosek przegłosowano 7 głosami „za”.  

 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława Babińska 

poddała pod głosowanie plan pracy komisji na 2024 rok. 

 

 W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie Komisji Budżetu, Edukacji, 

Kultury i Spraw Społecznych zaakceptowali jednogłośnie plan pracy komisji stałej na 2024 rok 

7 głosami „za”. 

 

Ad. 7  

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława Babińska 

przystąpiła do punktu: Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Gminy Kaliska. 

 

7.1. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Kaliska na 2024 rok. 

 

Skarbik Gminy Kaliska K. Liczywek omówiła projekt uchwały wraz z 

autopoprawkami. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kaliska Zbigniew Szarafin zadał pytanie do Wójta 

Gminy Kaliska w sprawie drogi od Franku do Łążka, jak daleko zostanie wykonana? 

 

Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki udzielił odpowiedzi. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

6 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” projekt uchwały. 

 

7.2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Kaliska 

na lata 2024-2037. 

 

Skarbik Gminy Kaliska K. Liczywek omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

6 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” projekt uchwały. 

 

 

Radny Gminy Kaliska Piotr Cywiński zadał pytanie kto pracuje nad tym, aby gmina 

nie zbankrutowała?  

 

Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki odpowiedział, iż w Wieloletniej Prognozie 

Finansowanej są wskaźniki, które nie dopuszczają, aby gmina zbankrutowała i znalazła się  w 

trudnej sytuacji finansowej oraz umożliwiała funkcjonowanie samorządu na bieżąco. 
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Skarbnik Gminy Kaliska Katarzyna Liczywek dodała, iż uchwały podjęte na sesji 

przez radę trafiają do Regionalne Izby Obrachunkowej, gdzie są analizowane przez zespół 

orzekający, który wydaje opinię. 

 

Radny Gminy Kaliska Piotr Cywiński zadał pytanie czy nie można by było wykonać 

prac generycznych tj. rozliczenie podatku PIT przez mieszkańców? 

 

Skarbnik Gminy Kaliska Katarzyna Liczywek udzieliła odpowiedzi. 

 

7.3 Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  

 

Skarbik Gminy Kaliska K. Liczywek omówiła projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

6 głosami „za” przy 1 „wstrzymującym” projekt uchwały. 

 

7.4. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Kaliska na lata 

2024 – 2030. 

 

Sekretarz Gminy Kaliska Bożena Jeleniewska omówiła szczegółowo projekt 

uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

6 głosami „za” przy 1 „przeciw” projekt uchwały. 

 

7.5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy 

części działki nr 468/22 i nr 468/3 obręb Kaliska w trybie bezprzetargowym z 

dotychczasowym dzierżawcą. 

 

 Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki przedstawił projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania członkowie komisji pozytywnie zaopiniowali 

7 głosami „za” projekt uchwały. 

 

 

Ad. 8 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława Babińska 

przystąpiła do punktu: Omówienie spraw bieżących. 

 

 Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława 

Babińska poinformowała członków komisji, iż najbliższe spotkanie odbędzie się 24 czerwca 

br. o godz. 15:30. 
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Ad. 9. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Wiesława Babińska 

przystąpiła do punktu: Wolne wnioski. 

 

Radny Gminy Kaliska Kazimierz Głodek zadał pytanie do Wójta Gminy Kaliska kto 

zastępuję Kierownika Referatu Komunalnego podczas jego urlopu? 

 

Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki udzielił odpowiedzi. 

 

Radny Gminy Kaliska Kazimierz Głodek zgłosił następujące wnioski: 

- w sprawie czyszczenia studzienek w miejscowości Kaliska, 

- w sprawie usunięcia ziemi z poboczy dróg utwardzonych od ul. Leśnej do ul. Bocznej 

oraz ul. Okrężna w Kaliskach, 

- w sprawie przycięcia gałęzi na ul. Bocznej. 

 

 Radny Gminy Kaliska Kazimierz Głodek zadał pytanie w sprawie ul. Bocznej przy 

kolei co zostało uregulowane w tym kierunku, ponieważ zbliża się wrzesień a środki 

przekazywane z funduszu sołeckiego miały by być właśnie na ul. Boczną? 

 

 Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki udzielił odpowiedzi do wniosku w sprawie 

studzienek oraz uregulowania drogi z koleją. 

 

 Radna Gminy Kaliska Ilona Guzińska zadała pytanie w sprawie ul. Krętej o 

czyszczenie studzienek przez powiat? 

 

Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki udzielił odpowiedzi. 

 

 Radna Gminy Kaliska Ilona Guzińska zadała pytanie odnośnie swojego wniosku 

złożonego podczas II sesji Rady Gminy Kaliska w sprawie utwardzenia ul. Brzozowej we 

Franku? 

 

Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki udzielił odpowiedzi. 

 

Wywiązała się dłuższa dyskusja. 

 

 

Radna Gminy Kaliska Janina Knitter zgłosiła następujące wnioski: 

- w sprawie lustra na ul. Ceynowy zmienić na większe, 

- w sprawie lampy na ul. Cichej przy nr 4 znajdującej się naprzeciwko posesji nr 11, 

- w sprawie zalewania posesji ul. Dziewięciu z Nieba przy nr 29,  

- w sprawie kontroli przy stadionie w szatni przesiadującej młodzieży w weekendy. 

 

Radna Gminy Kaliska Lucyna Koper zadała pytanie w jaki sposób ustalany jest 

fundusz sołecki? 

 

 Wójt Gminy Kaliska Sławomir Janicki udzielił odpowiedzi. 
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Radna Gminy Kaliska Lucyna Koper zgłosiła następujące wnioski: 

- w sprawie uprzątnięcia ziemi po ostatnich ulewach ul. Na Wzgórzu,                                                 

ul. I. Gulgowskiego i ul. Wczasowa, 

- w sprawie ul. Łąkowej i prywatnej posesji, która wchodzi w pas drogowy a 

konkretniej, aby wróciło to do stanu faktycznego przed wyrośnięciem żywopłotu. 

 

Zastępca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Zbigniew 

Malinowski zawnioskował o uporządkowanie terenów zielonych znajdujących się na działce 

nr 672/1 obręb ewidencyjny gm. Kaliska. 

 

 

Ad. 8 Zakończenie posiedzenia. 

 

O godzinie 15:27 Przewodnicząca Komisji Budżetu, Edukacji, Kultury i Spraw 

Społecznych Wiesława Babińska zakończyła posiedzenie komisji. 

 

 

                                                                              Przewodnicząca Komisji Budżetu,  

  Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych 

      

     Wiesława Babińska 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół spisała: S. Schneider 


